
Projekt protokołu nr 3/2024
z posiedzenia Komisji Infrastruktury

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle
odbytego 22 sierpnia 2024 r.

Obrady rozpoczęto 22 sierpnia 2024 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 17:47 tego samego
dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 8 członków.

Obecni:

1. Ewa Czubek
2. Wiesław Fąfara
3. Jakub Gładysz
4. Halina Mińczuk
5. Michał Nowak
6. Adam Oczoś
7. Marek Piasecki
8. Marcin Wołyniec

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.

2. Wnioski do porządku obrad.

Głosowano w sprawie:
ROZSZERZENIA PORZADKU OBRAD O PROJEKTY UCHWAŁ W SPR:
- zaliczenia dotychczasowej drogi wojewódzkiej do kategorii drogi gminnej wraz z
wnioskiem,
- pozbawienia drogi gminnej ul. Stanisława Wyspiańskiego w Kędzierzynie-Koźlu
dotychczasowej kategorii.

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (7)
Wiesław Fąfara, Jakub Gładysz, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Marek
Piasecki, Marcin Wołyniec
NIEOBECNI (1)
Ewa Czubek

3. Przyjęcie protokołu nr 2/2024 z 20 czerwca 2024 r.

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu nr 2/2024 z 20 czerwca 2024 r..

Wyniki głosowania



ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (7)
Wiesław Fąfara, Jakub Gładysz, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Marek
Piasecki, Marcin Wołyniec
NIEOBECNI (1)
Ewa Czubek

4. Komunikacja miejska – zmiany po uwagach zgłoszonych podczas posiedzenia komisji w
dniu 23.11.2023 r.

W dyskusji udział wzięli: zastępca prezydenta Krzysztof Wołynkiewicz, radca prawny
Mikołaj Miścicki, przezes MZK Joanna Koziarska, radni: Michał Nowak, Marek Piasecki,
Wiesław Fąfara.

Komisja zapoznała się oraz przyjęła ww. informację.

5. Współpraca z Ochotniczymi Strażami Pożarnymi oraz stanu bezpieczeństwa
przeciwpowodziowego.

W dyskusji udział wzięli: kierownik Wydziału Zarządzania Kryzysowego Józef Muc oraz
radny Wiesław Fąfara.

Komisja zapoznała się oraz przyjęła ww. informację.

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy
Kędzierzyn-Koźle do realizacji projektu pn.: „Bezpieczne Opolskie - zakup sprzętu dla
jednostek OSP do prowadzenia akcji ratowniczych i usuwania skutków zjawisk
katastrofalnych” w ramach działania 2.3 – Zapobieganie zagrożenia związanym ze zmianą
klimatu w ramach programu regionalnego Fundusze Europejskie dla Opolskiego 2021-2027.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy
Kędzierzyn-Koźle do realizacji projektu pn.: „Bezpieczne Opolskie - zakup sprzętu dla
jednostek OSP do prowadzenia akcji ratowniczych i usuwania skutków zjawisk
katastrofalnych” w ramach działania 2.3 – Zapobieganie zagrożenia związanym ze zmianą
klimatu w ramach programu regionalnego Fundusze Europejskie dla Opolskiego 2021-2027..

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (7)
Wiesław Fąfara, Jakub Gładysz, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Marek
Piasecki, Marcin Wołyniec



NIEOBECNI (1)
Ewa Czubek

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków
Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w
istniejącej SIM Opolskie Południe sp. z ograniczoną odpowiedzialnością, która przed dniem
objęcia tych udziałów prowadziła działalność na terenie Gminy Kędzierzyn-Koźle.

W dyskusji udział wzięli: zastępca prezydenta Krzysztof Wołynkiewicz, radni: Adam Oczoś,
Marek Piasecki.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków
Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w
istniejącej SIM Opolskie Południe sp. z ograniczoną odpowiedzialnością, która przed dniem
objęcia tych udziałów prowadziła działalność na terenie Gminy Kędzierzyn-Koźle..

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (6)
Ewa Czubek, Jakub Gładysz, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Marcin
Wołyniec
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Wiesław Fąfara, Marek Piasecki

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę
Kędzierzyn-Koźle prawa własności nieruchomości składającej się z działek nr 1624/5 i
1624/7 k.m. 7, położonej w Kędzierzynie-Koźlu, w obrębie Koźle w rejonie ul. Zawiszy
Czarnego.

W dyskusji udział wzięli: zastępca prezydenta Krzysztof Wołynkiewicz, kierownik Wydziału
GNP Małgorzata Jarosz-Wojtarowicz, radni: Michał Nowak, Wiesław Fąfara, Adam Oczoś.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę
Kędzierzyn-Koźle prawa własności nieruchomości składającej się z działek nr 1624/5 i
1624/7 k.m. 7, położonej w Kędzierzynie-Koźlu, w obrębie Koźle w rejonie ul. Zawiszy
Czarnego..

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0



Wyniki imienne:
ZA (6)
Ewa Czubek, Jakub Gładysz, Michał Nowak, Adam Oczoś, Marek Piasecki, Marcin
Wołyniec
PRZECIW (1)
Wiesław Fąfara
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Halina Mińczuk

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do
sporządzenia zintegrowanego planu inwestycyjnego dla części obszaru miasta Kędzierzyn-
Koźle, położonego na terenie osiedla Sławięcice, w rejonie drogi krajowej nr 40 i ul.
Sławięcickiej.

W dyskusji udział wzięli: kierownik referatu GNP Tomasz Jamielucha oraz przewodniczący
komisji Adam Oczoś.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do
sporządzenia zintegrowanego planu inwestycyjnego dla części obszaru miasta Kędzierzyn-
Koźle, położonego na terenie osiedla Sławięcice, w rejonie drogi krajowej nr 40 i ul.
Sławięcickiej..

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (8)
Ewa Czubek, Wiesław Fąfara, Jakub Gładysz, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś,
Marek Piasecki, Marcin Wołyniec

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru miasta Kędzierzyn-Koźle położonego
na terenie osiedla Kłodnica, w rejonie ulic: Karola Szymanowskiego, Kłodnickiej, Xawerego
Dunikowskiego oraz projektowanej ul. Błonie.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru miasta Kędzierzyn-Koźle położonego
na terenie osiedla Kłodnica, w rejonie ulic: Karola Szymanowskiego, Kłodnickiej, Xawerego
Dunikowskiego oraz projektowanej ul. Błonie..

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0



Wyniki imienne:
ZA (8)
Ewa Czubek, Wiesław Fąfara, Jakub Gładysz, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś,
Marek Piasecki, Marcin Wołyniec

11. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zaliczenia dotychczasowej drogi
wojewódzkiej do kategorii drogi gminnej.

W dyskusji udział wzięli: zastępca prezydenta Krzysztof Wołynkiewicz, radca prawny
Mikołaj Miścicki, przewodniczący komisji Adam Oczoś, radni: Michał Nowak, Jakub
Gładysz.

Głosowano wniosek w sprawie:
Michał Nowak wniósł, aby § 3 otrzymał brzmienie „Uchwała wchodzi w życie po upływie 14
dni od dnia ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Województwa Opolskiego”:

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (8)
Ewa Czubek, Wiesław Fąfara, Jakub Gładysz, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś,
Marek Piasecki, Marcin Wołyniec

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zaliczenia dotychczasowej drogi wojewódzkiej
do kategorii drogi gminnej wraz z wnioskiem.

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (8)
Ewa Czubek, Wiesław Fąfara, Jakub Gładysz, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś,
Marek Piasecki, Marcin Wołyniec

12. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie pozbawienia drogi gminnej ul. Stanisława
Wyspiańskiego w Kędzierzynie-Koźlu dotychczasowej kategorii.

W dyskusji udział wzięli: zastępca prezydenta Krzysztof Wołynkiewicz, kierownik referatu
GNP Tomasz Jamielucha oraz radny Michał Nowak i Marcin Wołyniec.

Głosowano wniosek w sprawie:



Michał Nowak wniósł, aby § 3 otrzymał brzmienie „Uchwała wchodzi w życie po upływie 14
dni od dnia ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Województwa Opolskiego”:

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (8)
Ewa Czubek, Wiesław Fąfara, Jakub Gładysz, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś,
Marek Piasecki, Marcin Wołyniec

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie pozbawienia drogi gminnej ul. Stanisława
Wyspiańskiego w Kędzierzynie-Koźlu dotychczasowej kategorii wraz z wnioskiem.

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (8)
Ewa Czubek, Wiesław Fąfara, Jakub Gładysz, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś,
Marek Piasecki, Marcin Wołyniec

13. Sprawy bieżące i wolne wnioski.

14. Zakończenie obrad.

Przygotował(a): Joanna Motyl

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl


